
Zápis z jednání redakční rady konané dne 23.12.2015 

Přítomní: K. Klímová, J. Jelínková, E. Cudlínová, K. Staňková, P. Frýda, L. Bartáková, A. Kohoutová 

Omluveni: A. Naidrová 

Hosté: V. Rejlková, E. Březinová 

 

Program: 

1. Uvítání 

2. Představení aktuálního čísla HPZ, diskuze 

3. Různé 

4. Závěr 

 

Ad1) E. Březinová přivítala členy redakční rady a informovala je o rezignaci předsedy p. Stýbla a rozhodnutí 

RMČ o zrušení rubriky v HPZ. Členové redakční rady vyjádřili nesouhlas s rozhodnutím rady, které v důsledku 

vedlo k rezignaci p. Stýbla, a vyjádřili mu poděkování za práci v redakční radě. E. Březinová byla požádána, aby 

informovala o stanovisku RR na jednání RMČ. 

Ad2) L. Bartáková představila aktuální číslo HPZ. Rozsah čísla je 44 stran.   

RR souhlasí: 

- nezveřejnit článek gymnázia z Čelákovic 

- s doplněním textu petic do aktuálního čísla 

- s doplněním fotografií z předvánočních akcí v HP a z Loučení s Vánocemi 

- s vyřazením pozvánek na akce, které se konají před tím, než vyjde HPZ 01/2016 

- s doplněním poděkování p. Stýblovi za práci v RR 

- s provedením korektur stran náhledu HPZ, které má každý člen přidělené, do 3.1.2016 

- s úpravou tiráže (složení RR) 

- s posunutím termínu uzávěrky připravovaného čísla z pátku na čtvrtek, počínaje HPZ 02/2016 

Uzávěrka příštího čísla: 14.1.2016 

Setkání redakční rady: 21.1.2016 

Příští číslo vyjde: 29.1.2016 

Ad3) RR se vyjádřila k problematice log v HPZ. RR doporučuje loga u článků, které mají reportážní charakter, 

nedávat. Loga uvádět na pozvánkách.  

 

Zapsala: E.Březinová 

Ověřila: K.Klímová 


